

西丽水库周边碧道整体概念规划

及景观设计方案国际竞赛

International Competition of Overall Conceptual Planning
and Landscape Design for Blueways around Xili Reservoir

资格预审文件

Prequalification Documents

补遗文件

Supplementary Document

(补遗文件 02)

(Supplementary Document 02)

工程名称：西丽水库周边碧道整体概念规划及景观设计方案国际竞赛

招标人：深圳市南山区水务局

法定代理人或授权委托人：曾红专

Project name: International Competition of Overall Conceptual Planning and
Landscape Design for Blueways around Xili Reservoir

Tenderer: Water Authority of Nanshan District, Shenzhen

Legal agent or authorized person: Zeng Hongzhan

2021 年 3 月 29 日

March 29, 2021

各投标人：

现对 2021 年 3 月 17 日发布的西丽水库周边碧道整体概念规划及景观设计方案国际竞赛资格预审文件补遗，原资格预审文件与本补遗有矛盾之处，以本补遗为准。请投标人据此提交投标文件。

1、为方便各设计机构准备概念提案，补充提供“麻磡河流域综合整治工程-公园段河道平面布置图”。

2、资格预审文件第一章项目说明中邮箱调整为：
scd-competition@szdesigncenter.org。



To each bidder:

This document serves as supplements to the Prequalification Documents of International Competition of Overall Conceptual Planning and Landscape Design for Blueways around Xili Reservoir issued on March 17, 2021. If there is any inconsistency between the original Prequalification Documents and this document, the latter shall prevail. Bidders should submit bid documents accordingly.

1. Attached please find the “Makan River Basin Comprehensive Improvement Project - Planar Layout of Park Section” for the preparation of the draft conceptual proposals.

2. Please note the e-mail address set out in Chapter I: Project Profile of the Prequalification Documents is now changed to scd-competition@szdesigncenter.org.

Tenderee: Water Authority of Nanshan District, Shenzhen

March 29, 2021

